
 
 

 
 
 
 
 
Skolebestyrelsesmøde 

 
Den 21. september 2021 

 
 

Tidspunkt:      Tirsdag 15.6. 2021 kl. 18-20.30 
            
 
 
Vi mødes på lærerværelset til årets sidste bestyrelsesmøde. Der er 
bestilt mad fra kroen. 
 
Vel mødt 
 
Mvh Louise 
 
 
 
 
Dagsorden: 
 
21 - 11 Høringssvar vedr. Budget 2022 
 Filer er sendt i særskilt mail 
 LO fremlægger relevante punkter for Højslev Skole: 

Der skal spares 3,2 mio på skole- og dagtilbudsområdet.  
Kloge m2: Der peges på forskellige steder, hvor man kan 
spare på bygningsmassen. Der arbejdes med en trefaset 
plan herfor. 
Forslag om besparelser bl.a. i forhold til praksisnær vej-
ledning fra specialskolerne. 
Udvidelsesforslag: Normeringsløft til USFO’erne, Ungdoms-
skolen – havnen og det maritime miljø, dagplejerne, ny 
digital platform til Læringsambassaden, Cool Summer 
(ungdomsskolen), erhvervsplaymaker tilknyttet Lærings-
ambassaden, ny stilling: ”Familiesektionen flyver”, projekt 
i sundshedsplejen ”De første 1000 dage”, sundhedfremme 
og forebyggelse i småbørnsfamilier, PPR udvidelse af 
sprogindsats, PPR-projekt vedr. børn og unge med angst-
problematikker, idrætsklasserne samt læringsambassa-
dens drift af lokaler. 
 
Der udfærdiges høringssvar fra bestyrelsen, der går på: 
- at der skal drøftes og besluttes i forhold til struktur, før 
faserne i ”kloge kvadratmeter” realiseres. 
- Kommentar i forhold til skole- og dagtilbuds finansiering 
af kultur- og turismeprægede tiltag som Cool Summer og 
erhvervsplaymaker. 
- at væsenet ikke skal finansiere idrætsklassernes lave 
klassekvotienter 
- vi bakker op om udvidelsestilbuddet ”De første 1000 da-
ge” i sundhedsplejen 
- vi ønsker ta beholde praksisnær vejledning  
- forslaget om en generel reduktion indtil realisering af 
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Side 2 

 

struktur bakker vi ikke op om. Vi vil meget gerne se reali-
sering af strukturdebatten. 
 
Højslev Skole søger i anlægspuljen til følgende projekter: 
1. Kiss and drive (igen). Vi ønsker os fortsat en trafiksikker 
afleveringsmulighed foran skolen, hvor busser, biler, fod-
gængere og cyklister nu færdes frit mellem hinanden. 
2. Vi ønsker skydedøre og fleksible vægge mellem to klas-
selokaler, idet vi fremadrettet vil køre med meget store 
klasser eller to små klasser, som skal samlæses. Vi søger 
en til hver afdeling. 
3. Vi søger fleksibel rumdeling til vores nye playlab 
 
 

21 - 12 Klubbens fremtid 
 Vi har efterhånden meget få elever i mellemtrinnets efter-

middagsklud. Der ønskes en drøftelse af bestyrelsens tan-
ker om klubbens fremtid 

 Der er enighed om, at klubben fases ud. LO undersøger 
timing i forhold til tildeling og budgetår, så vi ikke får et 
træk. 
 

21 - 13 Stigning i sager om hærværk/ ødelagte ting på sko-
len 

 Vi oplever en stigning i antal sager med hærværk, smad-
rede ruder, ødelagte computere mm. Der ønskes en drøf-
telse og gode ideer til, hvordan det håndteres 

 Særligt eleverne på mellemtrinnet o gi udskolingen er hår-
de ved tingene. Forsikringssager er tidskrævende og bøv-
lede. 
Vi drøftede erstatningskrav, og der er i bestyrelsen enig-
hed om, at vi udsender erstatningskrav, når hærværket er 
udført med forsæt. Er det et uheld håndteres det som en 
forsikringssag.  
Der vil blive informeret til forældre og elever i starten af 
det nye skoleår. 
 

21 - 14 Budgetopfølgning 
 LO informerede om status. 

Der blev spurgt ind til pedelarbejde og vedligeholdelse af 
skolen.  
Vi ønsker er øget fokus på fælles ansvar for ude- og inde-
arealer samt inventar. 
 

21 - 15 Evt. 
 Tak til elevrødderne for indsatsen. Ærgerligt at Coronaen 

satte en stopper for de gode initiativer med f.eks. affalds-
indsamling. 
 

 Ansættelsessamtaler ny lærerstilling afvikles mandag d. 
28. juni fra 17.15 
 

 Næste møde er 30 august kl. 18.00 
 
 


